
Jaarverslag 2022-2023 medenzeggenschapsraad S.B.O de Leilinde. 

 

De medezeggenschapsraad bestaat uit de volgende leden: 

Personeelsgeleding 

Manon Ligtenberg (voorzitter) en Stéphanie IJpelaar (notulist) 

Directeur 

Arnold van Ooijen 

Oudergeleding 

Sasja van Dijk-van Falier en Carina Dolman-van Osch 

 

MR leden 

 

Alex de Leeuw is gestopt als MR lid (oudergeleding).  

Na veel pogingen te zoeken naar een nieuw MR lid kunnen we mededelen dat we een nieuw 

lid gevonden hebben. Sasja van Falier-van Dijk is ons nieuwe lid. In maart is ook Carina 

Dolman-van Osch bij de MR gekomen. We zijn nu weer met voldoende leden. 

Helaas zal Manon Ligtenberg volgend schooljaar de MR gaan verlaten, maar hiervoor 

hebben we al een vervangende leerkracht gevonden. Ze zal vervangen worden door Benthe 

de Kock.  

 

GMR 

 

Niels kieboom-van Heesch heeft halverwege het schooljaar de GMR verlaten. Er is naar de 

personeelsgeleding een nieuwe vacature uitgebracht. We hebben tot nu toe nog niemand 

gevonden hiervoor. Ook zijn we nog steeds zoekende naar een ouder voor de GMR. 

Volgend schooljaar wordt dit weer opnieuw onder de aandacht gebracht.  

 

Vacature leerkracht 

 

Er zijn dit jaar verschillende vacatures ingevuld. We blijven op verschillende manieren 

zoeken naar leerkrachten. Wanneer er vacatures zijn, blijft het vanwege leerkrachtentekort 

lastig om de vacatures in te vullen.  

 

Personeelszaken 

 

Er zijn een aantal leerkrachten gestopt waardoor we wat hebben moeten puzzelen/ schuiven 

met de leerkrachten die we op dit moment hebben. Als school hebben we ons best gedaan 

om iedereen zo goed mogelijk onderwijs te kunnen blijven aanbieden.  

 

We hebben op dit moment een vervangende internbegeleider; dit is Carola van de Water. 

 

Arnold van Ooijen, directeur van SBO de Leilinde stopt er mee aan het einde van dit 

schooljaar. Er is al een nieuwe opvolger gevonden, vanaf het nieuwe schooljaar zal Anne 

Gaakeer de nieuwe directrice van de school worden. Anne is al bekend binnen de school als 

orthopedagoog en zal deze taak naast haar nieuwe functie ook deels blijven behouden. 

 

 

 



Nieuwbouw 

 

De planning van de nieuwbouw loopt iets achter. Hierdoor zal de verhuizing naar de nieuwe 

locatie iets langer op zich laten wachten. We starten het nieuwe schooljaar nog op de 

tijdelijke school, Willem van Oranje collega te Wijk en Aalburg. Na de herfstvakantie zullen 

we van start gaan in de nieuwe school in Oud-Heusden. 

 

Dalton onderwijs 

 

Het Dalton onderwijs is vanaf volgend schooljaar gestopt. Dit is niet meer passend bij de 

school en de leerlingen die het onderwijs volgen. Er is een nieuwe visie geschreven en er 

worden nieuwe methodes ingezet. 

 

Vakantierooster/studiedagen 

 

Het vakantierooster en de studiedagen zijn door de MR besproken. De MR heeft hier 

akkoord voor gegeven. Het rooster komt op de website te staan en in de jaarkalender. 

 

Schoolgids 

 

De schoolgids is besproken en er zijn wat kleine aanpassingen gedaan.  Na deze 

aanpassingen heeft de MR ingestemd dat de schoolgids akkoord is.  

 

Financieel 

 

De begroting is besproken met de MR. Financieel staat de school er goed voor.  

 

Bijscholing MR 

 

Om de MR zo goed mogelijk up to date te houden hebben we dit jaar 2 keer een training 

gevolgd. MR compact en MR aan zet. Na deze 2 trainingen zal er volgend schooljaar zoals 

het er nu naar uitziet nog een training plaats gaan vinden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


